

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Johann Zacharias Kiernander an Georg Heinrich Conrad Hüttemann.

**Kiernander, Johann Zacharias
Hüttemann, Georg Heinrich Conrad**

Cuddalore, 06.01.1752-27.12.1752

27. Dezember 1752

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-187846

3.) As the Rice and Paddy for the school
Oeconomy, is near at an End, we resolved to
inquire for some, and that we will endeavour
to gett for 100. Pagodas at once, as about this
time it will be cheapest.

4.) We received a Girl into the Tamulian
School and considered upon several other
Oeconomical regulations.

Decemb.
27.th

1.) Concerning the Catechumens, who are to be
baptized next Sunday and about 2. of the
Romish Church, who are to be received. -

2. Resolved that Thiernander shall take
charge of the Accounts of Receipts and
Disbursements of the Mission for the
insuing Year.

3.) Considered several particular circum-
stances of some children in school, and
about some other children, who are to
be taken in.

4.) As on account of the Dearth we have
been under a necessity to take some
small addition to our Salary for this

Year

Year past, as the Account will shew, we
now resolved to take no more in future
then our former allowance till we have an
Answer from our superiours, relying on the
Care of Providence.

W. Biernander.
G. H. Hutteman.